

**ALGEMENE LEDENVERGADERING  
GEHOUDEN ZATERDAG 4 MAART 2017  
IN HET DENKSPORTCENTRUM LEIDEN**

**VERSLAG**

---

**AANWEZIG** (volgens de getekende presentielijst):  
*Vertegenwoordiger van de Nederlandse Bridgebond*  
Nancy de Boer

*Vertegenwoordigers van de verenigingen*

|  |  |
|--|--|
| 9004 Bridge Club Alkemade                  | 9005 Bridge Club De Vuurbaak           |
| 9008 Bridge Club Het Juiste Bod            | 9010 Bridge Club De Brug               |
| 9013 Bridge Club Rijnland                  | 9015 Leiderdorpse Bridge Club          |
| 9016 Br. Ver. Gezelligheid Troef Wassenaar | 9017 Bridge Club Sassem Troef          |
| 9024 Bridge Club De Meerbridgers           | 9025 Bridge Club Het Anker             |
| 9027 Bridge Club A.D.G.                    | 9029 Bridge Club Pelikaanhof All Stars |
| 9035 Bridge Club Scylla                    | 9040 Bridge Club Crash                 |
| 9052 Bridge Club Idéfix                    | 9058 BC SION                           |

*Leden van het districtsbestuur en districtsfunctionarissen*

|  |                                |
|--|--------------------------------|
| Egbert Sneller, secretaris                                 | Peter Dekker, penningmeester   |
| Anja Koning, onderwijsadviseur                             | Henk Wijzenbroek, clubadviseur |
| Cees Varkevisser, DKL ( <i>tevens lid van Verdienste</i> ) |                                |

*Leden van districtscommissies*

|  |                                 |
|--|---------------------------------|
| Peter Jansen, lid Technische Commissie | Cor Hoefsloot, lid Kascommissie |
| Guus Broesterhuizen, lid Kascommissie  |                                 |

**AFWEZIG MET BERICHT VAN VERHINDERING:**

*Verenigingen*

|                                    |                                |
|------------------------------------|--------------------------------|
| 9002 Bridge Club Bodegraven        | 9003 Bridge Club De Sleutel    |
| 9007 Bridge Club Slempempers       | 9020 Bridge Club Lisse         |
| 9022 Bridge Club Voorhout          | 9023 Bridge Club V.O.G.        |
| 9028 Bridge Club De Schelft        | 9030 Warmonder Bridge Club     |
| 9031 Bridge Club Sans Dispute      | 9032 Bridge Club Oude Rijn     |
| 9038 Bridge Club De Schrandere Vos | 9039 Bridge Club De Wasbeek    |
| 9041 Bridge Club '86 Leimuiden     | 9045 Bridge Club Rijnwoude     |
| 9051 Bridge Club De Merenwijk      | 9501 Bridge Club Huis ter Duin |

*Leden van Verdienste*

Leen Sijpesteijn

*Leden van het districtsbestuur en districtsfunctionarissen*

Daniëlle Allard, voorzitter

*Leden van districtscommissies*

Jouko Renqvist, lid Technische Commissie

Hans van Velzen, lid Technische Commissie

**AFWEZIG ZONDER BERICHT VAN VERHINDERING:***Verenigingen*

9012 Boskoopse Bridge Club

9014 Bridge Club Rijnsburg

9018 Kaagse Bridge Club

9019 Bridge Club Nieuwkoop

9033 Bridge Club Castellum

9044 Recreatie Bridge Alphen

9046 Bridge Club N.B.V. De Dummie

9047 Bridge Club Rookvrij Troef

9049 Bridge Club Het Groene Hart

9053 Bridge Sociëteit "Schoppen Aas"

9054 Bridge Club Woubridge

9055 K.B.O. Boskoop

9057 Bridge Club Kerk en Zanen

*Leden van districtscommissies*

Erik Schwartz, lid Protestcommissie

Hans van Weeren, lid Protestcommissie

Bert Houtman, lid Protestcommissie

**1. OPENING VAN DE VERGADERING**

De secretaris, Egbert Sneller opent de vergadering om 13:05 uur. Hij meldt dat Danielle Allard – voorzitter – herstellende is van een hartinfarct en daardoor afwezig is. Zij is nu weer thuis.

Egbert neemt de voorzitterstaken van Danielle ook buiten deze vergadering waar en leidt deze vergadering.

Hij heet alle aanwezigen en met name Nancy de Boer van de NBB welkom. Zij zal een toelichting geven op de nieuwe contributieregels (zie agendapunt 11)

**2. VASTSTELLING VAN DE AGENDA**

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde agenda.

**3. MEDEDELINGEN***Berichten van verhindering*

Zestien verenigingen hebben bericht van verhindering gegeven. Dertien verenigingen en 3 leden van districtscommissie zijn zonder bericht van verhindering afwezig.

De geplande drive na afloop van de vergadering zal geen doorgang vinden, door de vele afmeldingen hiervoor.

**4. GOEDKEURING VAN HET VERSLAG VAN DE ALGEMENE VERGADERING VAN 6 FEBRUARI 2016**

Dit verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.

**5. GOEDKEURING VAN HET ACTIVITEITENVERSLAG 2016**

Dit verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.

**6. GOEDKEURING VAN HET FINANCIËLE VERSLAG 2016**

Voorafgaand aan het geven van een toelichting op de cijfers meldt Peter Dekker dat zijn werk hem - vanaf de zomer - zo veel tijd kostte dat hij zijn werkzaamheden voor het penningmeesterschap onvoldoende aandacht kon geven.

De laatste weken heeft hij in overleg met de leden van de kascommissie de stukken afgerond en de stukken, nadat zij waren opgestuurd op een aantal punten aangepast.

*Toelichting door de penningmeester*

De penningmeester deelt mee dat de kosten gemaakt voor jeugdbridge ten laste zijn gebracht van de geormerkte voorziening hiervoor. Tevens is het bedrag Ontvangen CLB aangepast.

Ook op het laatste moment is nog een kleine wijziging aangebracht. Peter zegt toe bij de verslaglegging van de vergadering de definitieve versie van het financiële jaarverslag te zullen laten voegen.

*Rapport van de Kascommissie*

Cor Hoefsloot, lid van de Kascommissie, spreekt voorafgaand aan zijn verklaring zijn waardering uit voor de wijze waarop Peter Dekker zijn werk verricht heeft. Hij legt hierna de volgende verklaring af:

“Leiden, 4 maart 2017

Geachte leden,

Op 2 maart 2017 hebben ondergetekenden Guus Broesterhuizen en Cor Hoefsloot de financiële administratie van het District Leiden en Omstreken over het boekjaar 2016 gecontroleerd.

De administratie van de heer Peter Dekker geeft een getrouw beeld van de werkelijkheid. In overleg met de kascommissie zijn er twee wijzigingen in de stukken aangebracht. Een niet verwerkte declaratie is alsnog in de jaarrekening opgenomen en de uitgaven van jeugdbridge zijn ten laste gebracht van de daarvoor bestemde reservering.

Het resultaat van 2016 komt op een verlies van € 452,- en het vermogen is gereduceerd tot € 12.469,-.

De kascommissie stelt de ledenvergadering voor het bestuur décharge over het boekjaar 2016 te geven.

w.g. Guus Broesterhuizen en Cor Hoefsloot,”

Paul Smit (ADG) vraagt naar de reden van het hoge Eigen Vermogen in vergelijking tot de jaaromzet. De voorzitter meldt dat dit geen bewuste keuze is en dat het bestuur ook van mening is dat dit onnodig hoog is.

Henk van der Hoeven (Gezelligheid Troef) vraagt naar een toelichting op de post retributie. De voorzitter antwoordt dat dit een bedrag is dat het district krijgt op basis van het aantal verenigingen in het district. Hiervoor wordt een staffel gehanteerd. Henk Wijzenbroek merkt naar aanleiding hiervan op dat hij tracht grijze clubs binnen het district over te halen zich bij de NBB aan te sluiten, om ook zo het aantal verenigingen te verhogen, maar dat het jammer is dat zijn inspanningen om clubs te laten fuseren contraproductief is.

*Goedkeuring en décharge*

Vervolgens keurt de vergadering de jaarrekening 2016 goed en verleent het bestuur décharge voor het gevoerde beleid.

**7. VERKIEZING VAN EEN LID VAN HET BESTUUR**

Danielle Allard heeft een jaar geleden aangegeven haar functie als voorzitter van district neer te willen leggen. Het bestuur is er nog niet in geslaagd een opvolger voor haar te vinden. Mede door haar gezondheidstoestand legt ze nu haar functie neer. De voorzitter doet een extra beroep op de vergadering kandidaten voor te dragen. Het bestuur gaat in 2017 verder op zoek naar een voorzitter. Nu vraagt zij een mandaat van de vergadering om – als er een kandidaat gevonden is – deze het voorzitterschap te late vervullen. Een formele aanstelling zal dan in de ALV van 2018 plaatsvinden. Tot die tijd neemt Egbert Sneller Danielles taken waar.

De vergadering gaat hiermee akkoord.

Zoals in agendapunt 6 weergegeven bleek het penningmeesterschap voor Peter Dekker te moeilijk te combineren met zijn werk. Om deze reden is versneld gezocht naar een nieuwe penningmeester. De voorzitter bedankt Peter voor zijn inzet.

De voorzitter informeert de vergadering dat het bestuur Simon van Kins (LBC en Idéfix), bereid heeft gevonden om een benoeming tot penningmeester te aanvaarden. Hij stelt daarom voor Simon van Kins te benoemen tot lid van het bestuur

Simon wordt onder applaus benoemd tot de nieuwe penningmeester.

## 8. VERKIEZING VAN EEN LID EN EEN PLAATSERVANGEND LID VAN DE KASCOMMISSIE

De Kascommissie bestaat uit twee leden, die ieder gedurende twee jaar lid van deze commissie zijn. Dit jaar bestond de commissie uit de heren Hoefsloot en Broesterhuizen. Beiden zijn bereid nog een jaar zitting te nemen in de commissie. Uit de vergadering stelt Sjaak Geerlings (HJB) zich beschikbaar voor het reserve lidmaatschap.

De vergadering gaat akkoord met zijn benoeming.

## 9. PROGRAMMA VAN ACTIVITEITEN IN 2017

### *Jeugdbridge en clubondersteuning (Henk Wijzenbroek)*

Henk meldt dat de jeugdcommissie druk bezig is met het opstellen van een activiteitenplan voor 2017. Jeugdbridge is in Leiderdorp en Bodegraven een groot succes en heeft geleid tot de oprichting van een jeugdclub, Op 7 plaatsen zijn lokale trekkers actief. Zo wordt maart 2017 in Bodegraven aan 90 leerlingen lesgegeven. Sinds januari 2016 zijn meer dan 250 leerlingen (van voornamelijk basisscholen) met bridge in aanraking gekomen. De belangstelling bij middelbare scholen is nog beperkt maar ook hier zijn de perspectieven gunstig.

Bij deze aantallen leerlingen wordt het vinden van voldoende docenten, die minibridge op de scholen kunnen geven - een steeds grotere uitdaging. Henk vraagt de vergadering in hun omgeving geïnteresseerde te vinden en met hem in contact te brengen.

Romano de Bock (Meerbridgers) deelt mee dat hij kant en klare PowerPoint-presentaties voor de lessen heeft. Deze kunnen direct gebruikt worden voor het geven van lessen die leiden tot het Klaver-, Ruiten-, Harten- en Schoppendiploma.

Leo Huvers (Crash) constateert dat de bodem van de reserves voor jeugdbridge in zicht is. Hij vraagt of er hier extra fondsen voor vrijgemaakt kunnen worden. De voorzitter antwoordt dat alle plannen die voorgelegd worden, serieus bekeken zullen worden en dat er voor realiseerbare plannen geld beschikbaar gemaakt zal worden.

Henk van der Hoeven vraagt wat de kosten voor een school zijn, als deze bridge aan leerlingen wil geven. Henk Wijzenbroek schat deze kosten in op ca. € 200,- voor kleine kosten zoals kopieën en aanschaf materiaal. De NBB stelt deze € 200,- beschikbaar De NBB heeft materiaal beschikbaar. De vrijwilligers die betrokken zijn bij het jeugdbridge krijgen in principe geen vergoeding.

### *Onderwijsadviseur (Anja Koning)*

Anja is verheugd met de positieve ontwikkelingen op het gebied van jeugdbridge; daar liggen de kansen voor de bridgesport.

Het komende jaar zullen er weer opleidingen georganiseerd worden zoals voor SpelPeilOntwikkeling. De NBB heeft besloten de opleidingen voor CLA en CLB aan te passen. De opleidingen voor CLA zullen waarschijnlijk digitaal gegeven gaan worden. De klassikale begeleiding zal minimaal zijn. De opleiding voor CLB is tweejaarlijks. Als er meer informatie beschikbaar is over deze opleidingen zal dat aan de verenigingen gemeld worden.

Verder deelt Anja mee dat er weer een kaderdag georganiseerd wordt als daar behoefte aan is. Ze roept eenieder op mogelijke onderwerpen aan te dragen om zodoende een dergelijke nuttige dag te kunnen organiseren.



**DKL (Cees Varkevisser → Marcel Felix)**

De voorzitter meldt dat de Cees Varkevisser ook het afgelopen jaar met veel inzet heeft gewerkt nadat hij bij de vorige ALV Lid van Verdienste van het district is geworden. Cees heeft echter te kennen gegeven nu terug te willen terugtreden uit zijn functie. Het bestuur is blij Marcel Felix (HJB en Dummie) per heden als nieuwe DKL te kunnen aanstellen en wenst hem veel succes in deze nieuwe functie. Het bestuur dankt de heer Varkevisser voor zijn jarenlange inzet voor het district, onder meer als DKL.

Naast de heer Varkevisser heeft ook de Jouko Renqvist (LBC) aangegeven zich te willen terugtrekken uit de TC. Zijn plaats wordt door Yordi Schouten (PAS) ingenomen. Hiermee bestaat de TC nu uit: Marcel Felix (vz), Peter Jansen, Hans van Velzen en Yordi Schouten.

De voorzitter dankt Jouko voor zijn inzet en heet Yordi welkom in de TC.

Marcel licht een deel van zijn plannen toe. Hij wil samen met de TC zoeken naar mogelijkheden om de districtscompetities weer nieuw leven in te blazen. Samen met de TC wordt nu hard gewerkt aan het opstellen van een volledige jaarkalender met alle drives uit regio en de districtscompetities. Hij stelt verder dat het enthousiasmeren van de leden van bridgeclubs voor deelname aan drives een taak is van zowel de clubbesturen als van de TC.

Er wordt een draaiboek opgesteld voor het organiseren van drives, zodat niet steeds 'het wiel hoeft te worden uitgevonden'.

Nancy de Boer merkt op dat de belangstelling voor deelname aan competities bij alle sportbonden binnen de NOC/ NSF afneemt. Deze afname doet zich dus niet alleen voor bij het bridgen.

**10. GOEDKEURING VAN DE BEGROTING VOOR 2017**

Peter Dekker geeft een toelichting op de begroting voor 2017.

Zonder verdere opmerkingen wordt deze door de vergadering goedgekeurd.

**11. TOELICHTING OP DE NIEUWE CONTRIBUTIEREGELS**

Nancy de Boer van de NBB geeft een toelichting op de plannen van de NBB met betrekking tot de contributieaanpassingen.

Er is een aantal aanleidingen geweest de oude regels aan te passen:

- Vanuit verschillende organisaties is de vraag gekomen diensten te kunnen afnemen van de NBB;
- Steeds vaker worden inloopclubs ingericht. Dit vraagt om een andere manier van contributieverheffing;
- Een grotere flexibiliteit is nodig voor de vormen van een abonnement.

Het nieuwe model komt tegemoet aan de vragen van verenigingen. Uitgangspunten zijn dat niet-leden niet gratis mogen profiteren van de diensten van de NBB en dat iedereen recht heeft op Meesterpunten. Hiervoor hoeft dan ook niet meer betaald te worden.

Coby Caspers (HJB) vindt het betalen voor spelende niet-leden onrechtvaardig. Het ontmoedigt de mogelijkheid voor het inzetten van invallers bij competities. Nancy erkent dat dit het geval is, maar merkt ook op dat de kosten voor de meeste verenigingen door de nieuwe maatregelen verlaagd zullen worden. Voor een enkele vereniging zullen de kosten echter wel kunnen stijgen. Mocht dit meer zijn dan € 50,- op jaarbasis dan zijn er overgangsregelingen. De NBB wil in ieder geval niet verdienen aan de nieuwe regels.

Opgemerkt wordt dat de organisatie van bijv. zomerdrives meer geld zal gaan kosten, omdat niet iedereen zijn lidnummer paraat heeft. Hierop antwoordt Nancy dat de NBB een aantal Apps ontwikkelt waarmee eenvoudiger het NBB-nummer opgezocht kan worden. Het is vanwege privacyregels niet mogelijk dat iedereen vrij toegang heeft tot alle leden en lidnummers van alle NBB-leden in Nederland.

## 12. RONDVRAAG

Sjaak Geerlings vraagt aan de NBB waarom zij tot nu toe het boekhoudprogramma van de NBB nog niet ontvangen heeft. Hij heeft hierom verzocht maar na langere tijd nog niets ontvangen. Nancy gaat dit na.

Volgens Henk van der Hoeven krijgen de leden van SION en Gezelligheid Troef geen Nieuwsbrief van het district toegestuurd. Volgens het bestuur en Nancy zouden deze verenigingen gewoon zijn opgenomen in dergelijke mailacties, maar dit zal bij een volgende actie worden gecontroleerd.

Annelies de Bock (Meerbridgers) vraagt of het district ook Clubranking ondersteunt. Bij Clubranking bestaat niet de verplichting om wekelijks te spelen en wordt wekelijks een indeling in lijnen gemaakt op basis van de resultaten van de laatste speelmomenten van eenieder. De voorzitter antwoordt dat het District hierin geen ondersteuning biedt. De NBB ondersteunt deze competitieopzet wel.

## 13. VASTSTELLING DATUM VOLGENDE ALGEMENE LEDENVERGADERING

De eerstvolgende algemene ledenvergadering zal worden gehouden op zaterdag 3 februari 2018.

## 14. SLUITING

Om 14.40 uur dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun bijdragen en sluit de vergadering.